
PREZYDENT
MIASTA WLOCT.AWEK

Zielcny.Rynek 11/13
87.800 WLOCT-AWEK

,,'1: :. : *'iiu-.. r.'t}

-o' ?3. t,: 1.yLt44@b/pOF"'c,r '-*r;/2369o/+
NWP.0003.12.2018

'\x/loclawek, "16 hpca 2078t.

aworski
Radny Miasta Sftoclawek

w/m

Nawi4zuj4c do wniesionej ptzez Pana podczas XLV Sesji Rady Miasta interpelacii

w sptawie infotmacfi o ptowadzonym ptzez \Yoiew6dzkiego Inspektota Ochrony
Stodowiska postgpowaniu wobec MPEC Sp. 2 o.o. dotyczqcym przekroczef
zatieczyszczei spowodowanych spalaniem niskiej jakoSci paliw, uptzeimie wyia6niam.

W sp6lce MPEC Sp. z o.o., jak co toku przeptc:wadzont zosal^ konttolo^ przez

Kuiawsko -- Pomotskiego Woiew6dzkiego Inspektota Ochtony Stodowiska - Delegatura

we Wloclawku.

Pismem z 23 styczrtta 2018t. Wydzial Stodowiska tut. Urzgdu ptzekazal do Biua
Nadzoru Wlaicicielskiego pismo Woiew6dzkiego Inspektota Ochtony Stodowiska
w Bydgoszczy Delegatua we Wloclawku informui4ce o ustaleniach kontoli
preprowadzonej w Miejskim Ptzedsigbiorstwie Energetyki Cieplnei Sp. z o.o. we

Wloclawku w zaktesie stosowania paliwa niezapewniai4cego dotrzymanie standatd6w
emisyinych dwudenku siatki w kanalach emisyjnych. WIOS w Bydgoszczy iako otgan
prowadz4cy postgpowanie zobowi4zal MPEC Sp. z o.o. do podiecia dztaN{t

zapewniai4cych dotrzymanie standatd6w emisyinych z instalacii energetycznego spalania
paliw w Cieplowri MPEC Sp. z o.o.

Prezydent Miasta Woclawek pismem z 23 stycznia br. wyst4pil do Zatz4du
MPEC Sp. z o.o. o niezwloczne przedstawienie stanowiska w powy2szei sprawre
i pzedlo2enie wyjainieri do Biua Nadzoru Wla6cicielskiego i Przeksztalcei. W dniu 31

stycznta br. odbylo .sig w powyZszej sptawie spotkanie oraz ptzekazana zostala
odpowiedi Zarzqda MPEC Sp. z o.o., kt6ty poinformowal m.in. ii niedotrzymanie
standard6w emisyjnych dwudenku siarki na kanalach emisyjnych poiawilo sig w grudniu
ubieglego roku i wynikal o z podarta paliwa o zant2one) jako(ci dostatc zonego ptzez
dostawcg do MPEC Sp. z o.o. w odniesieniu do wskalnika siatkt. Ze wzglgdu na
niedotzymanie parametr6w, MPEC Sp. z o.o. zakwestionowalo czpSi dostaw paliwa, co
skutkowalo przeprowadzeniem ptocedury reklamacfnej, w wyniku czego Sp6lka
uzyskala kompensatg za dostatczone paliwo zar6wno w formie finansowej jak i dostaw
o wy2szych parametrach kaloryczno6ci.

Zatz4d, Sp6ll<, chc4c wypelni6 wymagania Dyrektywy Patlamentu Eutopeiskiego
i Rady nr 20'10/75/UE z dnta 24 listopada 2010t. w sprawie emisji ptzemyslowych
(zintegrowane zapobieganie zarieczyszczeriom i ich kontola), zwanej Dytektyw4 IED,



okreslaiacei wielkosci ernisii subsuncii wprowa&anych do 6rodowiska w 2015r.

rozpocz4N dziala;11a maiqce na celu dostosowanie ismiei4cego wgglowcgo.lr6dla ciepla do

*y-rgtd w/w Dyrelrtywy. Planowane do tealtzacii inwestycie polegaj4ce na budowie

nsaficii orry"irr^^r' spalin, t ozwoh nrin. zminimalizovae zagrcimtie'

niedotrar"mywdiria standatd6w emisyjnych.

Jidnoczesnie infonnuig, 2e powyLsza sprawa iest na biei4co monitorowana przez

Urz4d Miasa, iak i Rade NadzorczaSp6lki.
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